
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 24. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 279
Mener ministeren som opfølgning på samråd i BOU den 22. juni 2021, jf. besvarelsen af
samrådsspørgsmål M, N og O, at Ankestyrelsens undersøgelser fra 2021 om visitations-
kriterier – som ministeren henviste til under førnævnte samråd – udgør tilstrækkelig og
fyldestgørende dokumentation for, at kommuner ikke visiterer ud fra økonomiske hensyn
på social- og handicapområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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